
 

 

V Galante, 11.10.2022  

 

   

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na pokračovaní 31. zasadnutia MsZ dňa 

29.09.2022  Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Stále neriešená ulica Puškinova, príjazdová cesta nespĺňa podmienky komunikácie, 

chýba tam verejné osvetlenie a chodník. Ja sa obávam, že to opäť budú musieť zaplatiť 

občania tohto mesta, nakoľko to nikto nemá ako podmienku v stavebnom povolení.    

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, E. Vašáková): 

V minulosti spoločnosť AVA stav s.r.o. mala podmienku vyasfaltovať miestnu 

komunikáciu v úseku od konca areálu bývalej TOS-ky po administratívnu budovu AVA 

stav s.r.o. Mesto Galanta zaradí do rozpočtu pre rok 2023 spracovanie PD chodníka 

s verejným osvetlením. 

 

 

 

Peter Paška  v.r.                                                                

primátor 

 

 

 

 

Titl. 

Peter Závodský                                                         
Šafárikova 3178/31A 

924 01  Galanta  

 

 

 

 

 



 

V Galante, 11.10.2022  

  Vážený pán poslanec, 

  v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na pokračovaní 31. zasadnutia MsZ dňa 

29.09.2022  Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Či sa už niečo urobilo v prospech kynológov, ktorí sú aktívni v Hodoch na ihrisku, či už majú 

svoj areál?       

Odpoveď (zodpovedná osoba Mgr. Amrichová): 

Momentálne prebiehajú rokovania s dvomi potencionálnymi vlastníkmi pozemkov,  kam by sa 
mohol tento areál presunúť.  

Interpelácia:  

2. Verejné osvetlenie vypnuté vo večerných hodinách – navrhol zmeniť čas vypnutia. Pozrieť 

sa na osvetlenie multifunkčného ihriska, ktoré do neskorých nočných hodín svieti, aj to by bola 

úspora.        

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Poľakovský): 

Na základe rozhodnutia primátora mesta došlo dňa 21.9.2022 k úprave – skráteniu úsporného 
intervalu zapínania a vypínania verejného osvetlenia na 15 minút v ranných a večerných 
hodinách.  
 

Interpelácia:  

3. Obrátil sa na mňa občan, ktorý si na mesto podal žiadosť o prenájom pozemku vo výmere 

42m2, ktorý je súčasťou Materskej škôlky v Hodoch.  Žiadateľ dostal zamietavú odpoveď. 

Pozemok je momentálne škôlkou nevyužívaný a zarastený burinou.  Pozemok by vyčistil na 

vlastné náklady.        

Odpoveď (zodpovedná osoba JUDr. Kubicová, L.L.M., Mgr. Gešková): 

Žiadateľ požadoval dlhodobý prenájom pozemku, ktorý je v zmysle ÚPN Mesta Galanta 

plochou občianskej vybavenosti a pri ktorom existuje predpoklad, že vzhľadom na pribúdajúcu 

zástavbu rodinných domov sa bude alokované pracovisko MŠ v Hodoch rozširovať o tento 

pozemok. V nadväznosti na uvedené ako aj na skutočnosť, že v prípade nájmu by po 

prípadných terénnych úpravách vykonaných nájomcom bolo potrebné nájom ukončiť, sa 

dlhodobý prenájom pozemku javí ako neúčelný. Riaditeľka MŠ však vyjadrila súhlas 

s prípadným krátkodobým nájmom pozemku.  

Peter Paška  v.r.                                                                

primátor 

 

Titl. 

Milan Bičan                                                                       

Hody 1243                                                        

924 01  Galanta  



 

V Galante, 11.10.2022  

 

  Vážený pán poslanec, 

  v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na pokračovaní 31. zasadnutia 

MsZ dňa 29.09.2022  Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Na sídlisku Sever ul. Česká č. 1437 po zbúraní kotolne tam zostali potrubia, kde je 

veľký výskyt hlodavcov. 

Odpoveď (zodpovedná osoba Mgr. Amrichová): 

Jesenná  etapa deratizačných prác bude vykonaná v jednotnom časovom intervale, 

a to od 15.10.2022 do 15.11.2022 v súlade s článkom 13 ods. 2 VZN mesta Galanta 

č. 37/2008 o čistote, ochrane životného prostredia a verejného poriadku v znení VZN 

č. 5/2016 a VZN č. 28/2018 Zároveň sú vyzvané všetky podnikateľské subjekty t.j. 

fyzické osoby – podnikatelia a právnické osoby k vykonaniu jesennej etapy deratizácie 

nimi vlastnených alebo spravovaných objektov, kanalizačných a kolektorových 

rozvodov, areálov určených na podnikanie a bývanie, vrátane školských, 

zdravotníckych, športovorekreačných, telovýchovných a kultúrnych zariadení, 

zariadení sociálnych služieb, bytových a polyfunkčných domov, skladov a skládok na 

území mesta Galanta a v mestských častiach Hody, Javorinka, Nebojsa. Deratizáciu 

je potrebné vykonať okrem interiérov budov aj v ich bezprostrednom okolí, v šachtách 

a kanalizačných prípojkách v priamom vzťahu k objektu, až po prvú vpusť. 

 

 

 

Peter Paška  v.r.                                                                

primátor 

 

 

 

Titl. 

PhDr. Marta Vajdová                                                

Hody 1223                                                        

924 01  Galanta  

 

 

 

 



 

V Galante, 11.10.2022  

  Vážený pán poslanec, 

  v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na pokračovaní 31. zasadnutia MsZ dňa 

29.09.2022  Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Aká je situácia s materskými škôlkami v meste – Clementisové sady škôlka – MŠ na sídl. 

Sever zlá statika budovy, sú tam zatvorené triedy.  

Odpoveď (zodpovedná osoba (Mgr. Ing. Veselá, Mgr. Gešková): 

Vo veci rekonštrukcie a prístavby MŠ na sídlisku Clementisove sady v meste Galanta                     
(stavebné objekty: SO 01 Materská škola – pavilóny A, B, C, HP a SO 02 Materská škola – 
pavilón D)  bolo vydané dňa 26.9.2022 kolaudačné rozhodnutie o užívaní stavby a tiež 
rozhodnutie RÚVZ Galanta o povolení prevádzky (pre stavebné objekty: SO 01 Materská škola 
– pavilóny A, B, C, HP, SO 02 Materská škola – pavilón D). Nový pavilón bol otvorený 
27.9.2022.  

MŠ Sever má od 12.9.2022 uzatvorené dve triedy v pavilóne C z technických príčin. 
V rámci prieskumu bol vykonaný podrobný monitoring kanalizácie, ktorý preukázal jej značné 
poškodenie.  V súčasnosti prebieha návrh odstránenia systémových porúch stavby. Statik Ing. 
Kleiman na základe podrobného statického prieskumu  navrhol uzatvoriť časť priestorov 
v okolí schodiska podľa vyznačenia v priloženej výkresovej dokumentácii a zabezpečiť, aby v 
tejto časti objektu nebol možný pohyb osôb. Ostatné časti objektu nevykazujú také statické 
poruchy, ktoré by ohrozovali bezpečnosť osôb a je teda možné ich naďalej využívať. 

Interpelácia:  

2. Odstrániť zábrany na sídl. Sever.  

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, E. Vašáková): 

Zátarasy na sídlisku Sever boli po ukončení asfaltových prác v 39.  kalendárnom týždni 

odstránené. 

Interpelácia:  

3. Doriešiť na sídl. Sever priechod pre chodcov k zrekonštruovanému parkovisku.  

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, E. Vašáková): 

Práce na stavbe “Zmena organizácie dopravy pred ZŠ Sever“ nie sú ukončené. Súčasťou tejto 

stavby je aj dobudovanie nového priechodu pre chodcov so spomaľovacím prahom, ktorý sa 

bude realizovať od 41. kalendárneho týždňa.  

Peter Paška  v.r.                                                                

primátor 

 

Titl. 

PaedDr. Peter Černý, PhD.                                           
Mierová 1435/35                                                        

924 01  Galanta  



 

V Galante, 11.10.2022  

  Vážený pán poslanec, 

  v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na pokračovaní 31. zasadnutia 

MsZ dňa 29.09.2022  Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. V akom stave sú Smart projekty, či sa budú realizovať?     

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, C. Rusnák): 

Projekt „Moderné technológie – Galanta na ceste SMART“  má spracovanú štúdiu 

uskutočniteľnosti. Mesto Galanta zaradí do návrhu rozpočtu pre rok 2023 spracovanie 

realizačnej dokumentácie, tak aby boli splnené nové podmienky výziev 

s minimalizáciou dopadu na rozpočet mesta v nasledujúcom období.  

Mesto Galanta  spracovalo Koncept Smart City – inteligentné mesto Galanta, ktoré 

presne identifikuje oblasti vyžadujúce zlepšenie. Koncepcia bola hradená z rozpočtu 

mesta v roku 2020.  

Interpelácia:  

2. V akom stave je venčovisko na sídl. Sever?       

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, E. Vašáková): 

V súčasnosti je spracovaná štúdia projektu, ktorá bola so zástupcom Klubu kynológov  

prerokovaná a zaslaná na dopracovanie projektantovi. 

Interpelácia:  

3. V akom stave je ľadová plocha na sídl. Sever? 

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, E. Vašáková): 

V súvislosti s projektom „Ľadová plocha s prestrešením“  je podaná žiadosť  na 

vydanie Územného rozhodnutia na určený stavebný úrad Váhovce. Zatiaľ sme 

neobdržali oznámenie o začatí konania.  

 

Peter Paška  v.r.                                                                

primátor 

 

Titl. 

JUDr. Peter Zelinka                                           
Železničiarska 1422/22                                                        

924 01  Galanta  

 

 



 

V Galante, 11.10.2022  

 

  Vážený pán poslanec, 

  v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na pokračovaní 31. zasadnutia 

MsZ dňa 29.09.2022  Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Chýbajú bezbariérové priechody pre chodcov, do budúcna riešiť bezbariérové 

priechody pri rekonštrukcii ciest.        

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Veselá, E. Vašáková): 

Priechody pre chodcov sa pravidelne pri rekonštrukciách ciest  prerábajú na 

bezbariérové. Do návrhu rozpočtu pre rok 2023 sa zaradí 5 000 € na rekonštrukciu 

bezbariérových chodníkov v meste Galanta.  

 

 

 

Peter Paška  v.r.                                                                

primátor 

 

 

 

 

 

Titl. 

Mgr. Juraj Bottka                                                          

Mierová 1435/35                                                        

924 01  Galanta  

 

 


